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Stockholmis, 10.septembril 1947

Hr. J. Karhei ding
Uppsala

Uus kool5коrj andus e i  o le  veel alanud ja  se llepärast uue 
kooliaasta kohta toetuste suuruse osas lubadusi e tte  anda praegu 
ei saa. Püüame Teie kohapealset puudujääki katta n i i  suures ula
tuses kui meile laekuvad summad seda vähegi võimaldavad.

Pai urne aga Uppsala Koolisõprade R ingil le ida  võimalusi 
kohapealsete tulude suurendamiseks. Võrreldes Teie eelarvet 
t e is t e  koolide ee larvetega, soovitame tulude suurendamiseks:
1/ määrata lastevanematele Õppemaks, 2/ hankida toetusi kohapeal-  
s e i l t  organisatsioonelt ja 3/ rootsi e t te v õ te te l t ,  kus e es t la s i 
töötab.

Peaaegu kõig is  te is te s  kohtades on lastevanemail tasuda 
õppemfeks* N ii näiteks maksavad Stokholmis lastevanemad pääle 
sõidu- ja  säägiraha iga kuu 10 krooni õppemaksu. Ka Uppsalas ei 
peaks olema võimatu lastevanematel osa kulude kandmist oma peale 
võ tta .

Paljudes kohtades -  Boråsjs ,  A lin gsås !s, Norrköpingis -  on 
rootsi vabrikud, kus töötavad eestlased, toetanud eesti koo li,  
kuna nad on huvitatud ees t la s tes t  tööjõu kohalpüsimusest. Kas 
s e l le s  suhtes ei oleks ka Uppsalas võimalik tulemusi saada?

Kas ei oleks kulude vähendamiseks võimalik saada Uppsal а 
linneva iitsusega kokkulepet, et l innava litsus võtaks oma kanda 
ruumide kulu -  n i i  nagu see on Stockholmis ja  mitmes te ises  
kohas.

Eesti Komitee Asemikekogu koosolekul e r i t i  fcõhutati seda,let 
kohapealsed koolipiirkonnad peaksid ise võimalusi leidma kooli 
ülalpidamiseks omal jõu l.  Se lles  suunas palume pingutusi teha 
Uppsala Koolisõprade K in g i l .  Kui T e il aga tekib tõ s ise id  raskusi 
kooli majandamisel, s i i s  palume lahkesti meie poole pöörduda, et 
võiksime üh ise lt võimalusi le ida  raskustest üle saamiseks.

Uueks kooliaastaks parimat edu soovides,

/Н. Mark/
Kooli toimkonna juhataja*
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